
Bestyrelsesmøde afd. 1 Dybbølvej  

Referat onsdag d. 14. august 2024 

Tilstedeværende: Maj-Britt, Michele og Helle 
Fraværende: 

Dagsorden: 

Vi lavede forarbejde til årlige afdelingsmøde. 

Havde besøg fra Fiber Teamet konsulent. 
Fik information om Fibernet, hvad der tilbydes? 
Der er IKKE taget stilling til noget. 
Det bliver nævnt på vores årlige afdelingsmøde, om der på sigt er ønske om det. 

Vi snakkede om oprydning i opslagstavler der sidder på husnumrene. 
Kim har ordnet det. 

Vi snakkede om overdækning, og sedumtaget på pavillonen imellem 8 og 14. 
Et stort ønske, da pavillonen bliver brugt, men det er svært med kun et halvt tag. 

Der fjernes en tornebusk udenfor nr. 13. 

Varmemestrene vander de nyplantede frugttræer, men hvem vander i plantekasserne i pavillonerne? 

Alle må gerne hjælpe til med at vande de nye planter. 

Der er udgåede bøgehække ved genbrugspladsen, der sættes nye planter. 

Siden sidst: 

Så er vi startet op igen efter ferie i juni og juli. 

Mød gerne op, hvis I har spørgsmål eller andet. 

I kælderen under 1.A imellem 18.30-19. 


